

QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Registration No. 02116Q11528R1M

This is to certify that the quality management system of

Langfang CABR Construction Machinery Technology Co., Ltd.

social credit code : 91131001748452920F Registration/Production Address: Chuangye Road, Development Zone, Langfang City, Hebei, P.R. China Office Address: No.61, Jinguang Avenue, Langfang City, Hebei, P.R. China

is in conformity with

GB/T 19001-2008/ISO 9001:2008

This certificate is valid for the following scope:

The design, development, manufacture and after-sales service of joints and equipments for reforcing bar's connection, reforcing bar's equipments, BMU, construction crane (B class building hoists, C class tower cranes; hydraulic jacking platform), tower crane monitoring device, conveying, spraying machines, testing instrument and equipment for elevator and escalator, city IOT elevators security management information cloud system, teaching instrument and equipment for elevator and escalator for fine aggregate concrete and mortar.

This certificate is valid from December 26, 2016 to December 25, 2019

This certificate will invalid at the expiry date of GB/T19001-2008 (14th September 2018)

The scope which needs administrative permission shall be in accordance with valid license.

In the case that the organization regularly receives surveillance assessments, the certificate shall be valid when used together with the Notice for Maintenance of Use of Certificates and Logos.

Information about the certificate can be queried on the official website of CNCA (www.cnca.gov.cn)

Huaxia Certification Center, Inc.

At: Taiji Commercial Building, No. 211 Beisihuan Zhonglu, Haidian District, Beijing, P.R. China

http://www.ccci.com.cn

Date of Issue:

General Manager

December 26, 2016





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C021-M



质量管理体系认证证书

注册号: 02116Q11528R1M

兹证明

廊坊凯博建设机械科技有限公司

统一社会信用代码:91131001748452920F 注册/生产地址:中国·河北省·廊坊市开发区创业路 办公地址:中国·河北省·廊坊市金光道 61 号 质量管理体系符合标准

GB/T 19001-2008/ISO 9001:2008

认证范围如下:

钢筋连接接头、钢筋机械、擦窗机(外墙清洗与维护设备)、建筑起重机械(B级施工升降机、C级塔式起重机:液压顶升平桥)、塔式起重机安全监控装置、细石混凝土及灰浆输送、喷射机械产品、电梯检测仪器及设备、城市物联网电梯安全运行信息化监督管理云系统、电梯教学仪器及设备的设计、开发、生产及售后服务。

本证书有效期自 2016 年 12 月 26 日至 2019 年 12 月 25 日 本证书将与 GB/T19001-2008 标准同时失效(2018 年 9 月 14 日) 认证范围涉及法律法规要求的行政许可、资质许可、强制性认证的,证书与资质共同使用有效。 在正常接受年度审核的情况下,与年度监督保持通知一并使用有效。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询。

华夏认证中心有限公司

tp://www.ccdi.com.cn

总经理:

中国北京市海淀区北四环中路 211 号太极大厦

颁证日期:

2016年12月26日





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C021-M